



Terms and Conditions

الشروط والأحكام

- The offer is available for all United Arab Bank debit and credit card holders (Conventional and Islamic) across UAE.
 - The offer is valid on all jewellery products with a minimum purchase of Aed 1000/-.
 - The offer cannot be clubbed or availed in conjunction with any other promotion/discount/voucher loyalty program/ in-store offer or purchase scheme.
 - The offer is not applicable to promotional items.
 - The offer is not applicable to the purchase of gold coins or gold bars.
 - The offer cannot be redeemed in cash or any part thereof.
 - The offer should be availed against a single invoice for Gold jewellery or Diamond jewellery purchases.
 - Customers can choose the said offer or the in-store offer, whichever is higher.
 - The offer will be valid until December 31st 2024.
 - United Arab Bank and Kalyan Jewellers reserves the right for a final decision in case any discrepancy arises.
 - Offer is available across all Kalyan Jewellers outlets in UAE.
- العرض متاح لجميع حاملي بطاقات الخصم والائتمان من البنك العربي المتحد (التقليدية والإسلامية) في جميع أنحاء الإمارات العربية المتحدة.
 - العرض ساري على جميع منتجات المجوهرات بحد أدنى للشراء 1000 درهم إماراتي.
 - لا يمكن دمج العرض أو الاستفادة منه مع أي عرض ترويجي آخر أو حسم أو قسيمة أو برنامج ولاء أو أي عرض داخل المتجر أو خطة شراء.
 - العرض لا ينطبق على العناصر الترويجية
 - لا ينطبق العرض على شراء العملات الذهبية أو السبائك الذهبية .
 - لا يمكن استرداد العرض نقدًا أو بأي جزء منه
 - يجب الاستفادة من العرض على فاتورة واحدة لشراء المجوهرات الذهبية أو الماسية.
 - يمكن للعملاء اختيار هذا العرض أو العرض داخل المتجر، أيهما أعلى.
 - سيكون العرض ساريًا حتى 31 ديسمبر 2024.
 - يحتفظ البنك العربي المتحد وكاليان للمجوهرات بالحق في اتخاذ القرار النهائي في حالة حدوث أي خلاف.
 - العرض متاح في جميع منافذ كاليان للمجوهرات في دولة الإمارات العربية المتحدة.